
FAU-møte Tu skule 07.04.25 

Sted: «vrimleområdet» på Tu skule. 

Deltakere: 

 Navn Rolle Fravær 

Rektor Vibeke Sola Rektor Ja 

1. klasse Martine Gudmestad  Ja 

2.klasse Marie Gustavsen Salte Kommunalt FAU  

3.klasse Christiane Feed Kasserer  

4.klasse Kent Salte   

5.klasse Rune Hatteland Nestleder  

6.klasse Olav Risa Leder  

7.klasse Trond Oscar 
Haagensen 

Partnerskap mot 
mobbing 

 

SFO Marta Skaar Referent  

 

Saksliste 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

2) Trafikksikkerhet 

3) Planlegging av årsmøte og foreldreforedrag 

4) Årshjul 

5) Eventuelt 

6) Info fra rektor via mail 

 

Referat 

1) Referat og aksjoner fra forrige møte 

- Ingen spesielle kommentarer. 

2) Trafikksikkerhet 

- Trafikkvaktaksjon avsluttet. Stort sett vanskelig å få foreldre til å melde seg.  

- Virker som om ikke alle vet hvor den nye undergangen er. Oppfordrer skolen til gå turer til motsatt 

side av 44, slik at elevene blir kjent med tryggeste vei. Kanskje få laget kart som viser hvor den er? 

Siste uken av aksjonen var det få som ikke brukte den. Kanskje vurdere en kortere aksjon neste år? 

En dag per trinn? Kanskje også fokusere på hjelm- og refleksbruk? 

- Olav sender oppsummering til fylkeskommunen. 

3) Planlegging av årsmøte og foreldreforedrag 



- Foreldreforedraget ble avlyst pga at foredragsholder ikke kunne alikevel. Eventuelt hatt en stand 

neste gang gratisbutikken er åpen? Olav sjekker dette med rektor. Eventuelt ha elevrådskafe 

samtidig? 

- Årsmøtet blir avlyst. Neste års FAU-representanter er allerede valg inn. Olav har skrevet årsmelding 

og denne må legges ut på nettsiden. Regnskapet er allerede lagt ut. 

4) Årshjul 

- 17.mai – 17. mai-komiteen ønsker at FAU står langs løypen og vurderer best sang. Dette går vi for. 

Olav sjekker med rektor hva som skal være premiering og hvem som står for dette. 

- via mail informerer rektor om at 17. mai-planlegging er godt i gang. 

5) Eventuelt 

- Har kommet inn en sak fra foresatte i forhold til hva elevene har med seg i matpakken. Noen 

lærere kjører hard linje på hva som er lov og ikke. I følge kommentar fra rektor, kan skolen, lærer og 

helsesøster komme med anbefalinger på hva elevene bør ha med. Men det er til syvende og sist 

foresattes ansvar hva barna har med til lunsj. Lærer bør eventuelt ta det opp med foresatte om en 

elev gjentatte ganger har med veldig usunn lunsj. Ikke kommentere det foran elevene. 

6) Info fra rektor via mail 

- kommunalt FAU i april er avlyst. 

- TU skule får besøk fra Tyskland 7. mai via Erasmus. Disse skal observere på alle trinn, SFO osv. 

- rektor har selv vært i Italia for å observere arbeid med Oracy 

- gratisbutikk går veldig bra. Mellomtrinnet har fått «handlet» i friminuttet. Det var stor suksess. 

- 7. april skal alle lærere og skoleledere i Klepp komme på digital deledag på Tu. 

-  SFO får ekstra midler hausten 2025. Pga nedgang i elevtalet vil SFO mest sannsynlig gå tilbake til en 

avdeling til høsten. 

- Kun 2 stk har søkt om å få ha bokmål på kommende 1. trinn 

- En aktivitetsplan er avsluttet og en ny er opprettet siden sist møte. 

- Kartlegging fra rektor viste at tre trinn bruker skjerm mer enn anbefalt i lunsjen. De andre trinnene 

har vist noe på skjerm maks en gang i uken. FAU er enige i at det er dette siste, som bør være 

standarden. 

 

Neste møte 5.mai kl. 19.30. og FAU-middag 4.juni. 

 


